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 Notes to Contributors

 Manuscripts should be double-spaced with notes, references, tables and
 charts on separate pages. Camera-ready copies of maps, tables, charts,
 graphs and other illustrations will be welcome. An abstract of 150 to 200
 words stating the main research problem, major findings and conclusions
 should be sent with the articles for translation into English or French.
 Authors should indicate their full name, address, their academic status

 and their current institutional affiliation. This should appear on a separate
 covering page since manuscripts will be sent out anonymously to outside
 readers. Manuscripts will not be returned to the authors.
 Articles submitted to Africa Development should be original contribu

 tions and should not be under consideration by another publication at the
 same time: if an article is under consideration by another publication the
 author should inform the editor at the time of submission.

 Authors are entitled, free of charge, to two copies of the issue in which
 their aticle appear and 20 off-prints of their article.

 Avis aux Auteurs

 Les manuscrits doivent être tapés en double interligne avec les notes,
 références, tableaux et graphiques sur des feuilles séparées. Nous
 souhaiterions recevoir des prêt-à-photographier des cartes, tableaux,
 graphiques et autres illustrations. Un résumé de 150 à 200 mots indiquant le
 problème fondamental de recherche ainsi les principaux résultats et
 conclusions doit accompagner les articles pour des fins de traduction en
 anglais ou en français.

 Les auteurs doivent indiquer leur nom au complet, leur adresse, leur
 situation académique ainsi que leur rattachement institutionnel actuel. Ces

 informations doivent figurer sur une feuille à part puisque les articles seront

 envoyés anonymes aux arbitres à l'extérieur. Les manuscrits ne seront pas
 retournés aux auteurs.

 Les articles soumis à Afrique et Développement doivent être des originaux

 et ne doivent pas être soumis à d'autres périodiques au même moment. Si un

 article était déjà soumis à un autre périodique, l'auteur devra en informer le
 Rédacteur en Chef au moment de sa soumission.

 Les auteurs reçoivent gratuitement deux exemplaires du numéro dans

 lequel leur article eist publié ainsi que 20 tirés-à-part de leur article.
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